
 
 

Verksamhetsberättelse  
Enligt stadgarna får styrelsen för Simsjöns Samfällighetsförening i Skövde avge 
följande verksamhetsberättelse för verksamhetsåret april 2022- mars 2023 
 
Styrelse 
Styrelsen har under året utgjorts av: 
 
Ordförande  Håkan Lewenstedt                Vald till 2024 (ordf 1 år) 
Kassör   Anna-Lena Emanuelsson            Vald till 2024 
Ledamot              Tony Pehrson                           Omval på 2 år 
Ledamot  Claes Kilström                    Omval på 1 år 
Suppleant  Mario Figueredo                                    Omval på 1 år 
   Roland Johansson                         Omval på 1år 
   
Revisor   Jerker Markerius             Omval på 1 år 
Revisor   Ingvar Johansson                                   Omval på 1 år  
 
Valberedning 
          
Valberedningen består av valda revisorer. 
 
 
Medlemmar 
Medlemsantalet har under det gångna året uppgått till 373 stycken. 
 
Styrelsemöten 
Styrelsen har under året haft 5 protokollförda sammanträden samt ett flertal telefon- och arbetsmöten. 
Styrelsen har upprätthållit medlems och fastighetsregistret enligt stadgebeslut. 
 
Vägar  
Underhåll av Samfällighetens lokala vägar har utförts med grusning, sladdning och saltning vilket har 
gjort att vägarna har hållit en god standard under året.  
Styrelsen har själva också varit ute med bil och kärra vid ett antal tillfällen för att fylla i grushålor 
som har uppstått. 
 
 
Övrigt. 
Styrelsen har även detta år haft en del möten med Lantmäteriet angående den pågående (och i dagarna 
även avslutade) förrättningen inför införandet av vinterväghållning i anläggningsbeslutet.   
 
Skatteverket har nu tyvärr beslutat att Samfällighetsföreningar som har en högre årsomsättning än  
80 000 kr (exklusive bidrag från det allmänna och moms) är skyldiga att momsregistrera sig och ska 
därmed debitera moms på de uttaxeringar som sker till föreningens medlemmar. Detta ligger utanför 
styrelsens kontroll och vi får därför rätta in oss i ledet och föreningen har som en följd av detta beslut 
därför nu momsregistrerat sig.  
 
Styrelsen använder sig även fortsättningsvis av dataprogrammet Vägfas, vilket underlättar väldigt 
mycket i vårt arbete. Vi får genom det här programmet bland annat månatliga automatiska 
uppdateringar från Lantmäteriet om förändringar som sker på fastigheterna, och därför har vi alltid 
uppdaterade register, en mycket stor fördel.  
 



 
 

Vi har en smidigare faktureringsrutin, kan enkelt skriva ut debiteringslängden, och har också här 
uppföljning av mailutskick så att vi ser att våra mail är levererade och mycket annat. 
 
Som fastighetsägare har du tillgång till en egen sida där du kan se vilka uppgifter som finns 
registrerade på dig och din fastighet, du kan också hämta dina fakturor och ändra/lägga till dina 
uppgifter.  
 
Vi har även haft mycket hjälp från vår Riksorganisation RIKSREV (Riksförbundet Enskilda Vägar) i 
processen med förrättningen och de komplicerade frågor som dykt upp. Vi hämtade också stöd 
därifrån när gäller det vanliga arbetet med sommarväghållning och men även frågor rörande den 
framtida vinterhantering. RIKSREV ger oss ett gott stöd när det gäller lagar och förordningar vilket är 
nödvändigt för att kunna navigera rätt i den emellanåt komplicerade lagtexten. 
 
Avslutningsvis så har vi även nu fått upp nya skyltar på Villestigen vilket var efterfrågat. 
 
 
Ekonomi 
Samfällighetens bokslut framgår av efterföljande bilaga. 
 
 
 
Skövde den 11 juni 2023 
 
 
 
 
________________________________ ____________________________________ 
Håkan Lewenstedt Anna-Lena Emanuelsson 
          
 
________________________________ ____________________________________ 
Tony Pehrson Claes Kilström    
 
 
 
 
Revisionsberättelse har avgivits utan anmärkning från undertecknade revisorer: 
 
 
________________________________ ____________________________________ 
Jerker Markerius Ingvar Johansson 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


